
Referat Generalforsamling 21/9-16 
 

Velkomst v. formand Heidi Hass Madsen 

Oplæg af Steen Hjort, formand for Landsbyrådet, om fremtidens landsbyer i Kerteminde kommune og om 

udviklingsplanerne i vente. Han opfordrede Rynkebys borgere til at komme i gang med udviklingsplanerne så 

snart vi kunne og tilbød sin hjælp hertil 

 

Valg af dirigent: 

Niels Koefoed blev foreslået og valgt 

 

Valg af stemmetællere: 

Pga. begrænset antal fremmødte blev det valgt at vente med stemmetællere indtil et valg var en realitet 

 

Formandens beretning: 

Formand fortalte om året der er gået og planer for det kommende. Der var efterfølgende spørgsmål til 

legeplads og krolfbane. Muligheden for krolfbane skal tages op til næste møde. 

Beretning er mulig at få tilsendt ved efterspørgsel 

 

Det reviderede regnskab blev fremlagt til godkendelse: Godkendt 

Regnskab kan fremsendes ved efterspørgsel 

 

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer, 2 suppleanter, bilagskontrollanter: 

Bestyrelsesmedlemmer Heidi, Jan og Niels på valg, Genvalgt 

Suppleanter Leif og Torben på valg, Genvalgt. 

Bilagskontrollanter Torben og Anne Mette på valg, Genvalgt. 

 

Fastsættelse af kontingent: 

Nuværende kontingent godkendt til fortsættelse. Kontingent 100 kr. årligt. 

 

Indkomne forslag: 

Ingen forslag 

 

Eventuelt: 

Der tales om de fremtidige udviklingsplaner og hvordan vi også får involveret børnefamilierne. 

Der tales om, hvad Lokalrådet skal investere i. Forslag om flag allé diskuteres. Beslutning lægges til op til 

bestyrelsen. 

Antenneforeningen har oplyst at de vil overgive cvr-nummer til lokalrådet, hvis det accepteres. Beslutning 

lægges over til bestyrelsen 

Trafikudvalget diskuteres kort samtidig med snak om den kommende kloakseparering 

Der tales om muligheden for renovering af den gamle vandpumpe ved gadekæret ligesom emnet om lys på 

den gamle kirkesti diskuteres 

 

Referat: Heidi Hass Madsen 


